

甘肅、青海高校校級領導及高級行政人員高校管理研討會 26/11/2007

Higher Education Forum for Universities in Gansu, Qinghai



院長馮國培教授及院務主任李雷寶玲女士接待參加「甘肅、青海高校校級領導及高級行政人員高校管理研討會」的二十五位兩省高校領導及行政人員，參觀聯合書院。

Professor Fung Kwok Pui, College Head and Mrs Christina Li, College Secretary received the 25 administrators participating in "Higher Education Forum for Universities in Gansu, Qinghai". The group visited United College campus.

大學副校長鄭振耀教授、大學人事處副處長阮健聰先生及馮國培院長向兩省高校領導及行政人員介紹中大人力資源管理及書院制度，會後並於文怡閣設宴款待。

Professor Jack Cheng, Pro-Vice-Chancellor, Mr Yuen Kin Chung, Deputy Director of Personnel, and Professor Fung Kwok Pui, College Head, introduced at the Forum human resources management and college system at CUHK to the administrators. All participants posed a group photo after the dinner reception.



山東大學校長到訪聯合書院 27/11/2007

The President of Shandong University visited United College



書院學生交換計劃委員會主席陳錦泰教授(左)致送紀念品予山東大學校長展濤教授。

Professor Chan Kam Tai, Chairman, Student Exchange Programme Committee (left) presented College souvenir to Professor Zhan Tao, President of the Shandong University.

(左起)大學學術交流處(國內事務)副主任劉貽琦先生、書院高級書院發展主任周鍾寶華女士、展濤教授、陳錦泰教授、山東大學港澳臺事務辦公室姬銳副主任、院務主任李雷寶玲女士拍照留念。



(From left) Mr Andrew Lau, Programme Manager, Mrs Jackie Chow, Senior College Development Officer, Professor Zhan Tao, Professor Chan Kam Tai, Mr Ji Rui, Deputy Director, Office for Hong Kong, Macao, Taiwan Affairs of Shandong University, Mrs Christina Li, College Secretary, posed a group photo.

學生事務論壇 2007

「高校學生事務的展望：轉變與機會」 10 - 14/12/2007

Student Affairs Forum 2007 — "Future of University Student Affairs: Changes and Possibilities"



是次學生事務論壇以兩岸四地大學從事學生事務的專業人員為對象，並將成為四地高校學生事務發展的重要里程碑。聯合書院為贊助單位之一。

The Student Affairs Forum was tailor-made for the student affairs practitioners of the Chinese Community. United College was one of the sponsoring units.

書院午餐三十周年慶祝會 30/11/2007

College Luncheon - 30th Anniversary Celebration



嘉賓主持切燒豬及切餅儀式。

左起：黃聿教授、王香生教授、張雙慶教授、陳耀武先生、陳之藩教授、馮國培教授、吳倫霓霞博士、周陳文琬女士、陳方正博士、馬臨教授、黃鈞堯教授、陳鷹強教授、黃紹曾校董、林逸華教授及陳天機教授。

Guests conducting the roasted pig carving and cake cutting ceremony.

From left: Professor Huang Yu, Professor Stephen Wong, Professor Chang Song Hing, Mr Chan Yiu Mo, Professor Chen Chih Fan, Professor Fung Kwok Pui, Dr Ng Lun Ngai Ha, Mrs Grace Chow, Dr Chen Fong Ching, Professor Ma Lin, Professor Wong Kwan Yiu, Professor Chan Ying Keung, Mr S T Wong, Professor Lam Yat Wah and Professor Chen Tien Chi.



參與書院午餐三十周年慶祝會同仁大合照。

A group photo taken at the College Luncheon — 30th Anniversary Celebration.